
El Ple aprova obtenir la màxima cobertura legal per donar continuitat als serveis de platges

El Ple del Consell de Formentera ha celebrat avui una sessió extraordinària en la qual ha
aprovat, amb els vots a favor de l'equip de govern (GxF i PSOE) i el vot en contra de l'oposició
(Sa Unió), obtenir la màxima cobertura legal per donar continuïtat als serveis de platges de
Formentera. En aquest sentit, la proposta aprovada sol·licita obtenir l'informe dels serveis
tècnics de la conselleria de Medi Ambient i l'informe dels serveis jurídics del Consell Insular de
Formentera, a més d'un informe del catedràtic de dret administratiu de la UIB, Dr. Avel·lí Blasco
Esteve.

  

Segons el conseller de Medi Ambient, Antoni Tur, "és necessària l'existència dels serveis de
platges a Formentera, per imatge turística, per la seua rellevància en aspectes tan importants
com són la neteja i la seguretat a les nostres platges, a més de l'interès social que tenen en la
nostra ciutadania, per això buscam la màxima cobertura legal, i la seguretat, fonamentada al
més alt nivell per donar garanties a les empreses i a les persones implicades en aquest procés
i també a l'administració".
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